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toezeggingen 
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M= Motie                                                        
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Indiening    
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Omschrijving inhoud Evt. toelichting 

Rood= 

Overschreden

Groen = 

Afgedaan                                                                           

Vet = nieuw      Link naar betreffende vergadering, besluitenlijst of stuk

T gemeenteraad 15-mei-18 1 juli 2019 Jansen                

Nooijer

Privacybeleid                                                                                                      Tycho 

Jansen zegt toe na een jaar met elkaar om tafel te zitten om te kijken hoe het 

Privacybeleid Drechtsteden werkt  en hoe de functie gegevensbescherming zich 

ontwikkeld

Volgt in 2019

T carrousel 29-mei-18 Na het 

gereedkomen van 

de reconstructie 

Koninginneweg 

Huizinga, J               

Michielse

Monitoren verkeerstromen Koninginneweg                                           Toegezegd is 

om na de reconstructie Koninginnenweg de verkeerstromen te monitoren om te 

kijken of de wachttijden komend vanuit Kort Ambacht inderdaad omlaag gaan na 

afsluiting van de Jan Steenstraat en de ingebruikneming van de busbaan. In de 

raad van 12 februari 2019 is door ABZ gevraagd om vooral ook vooraf te 

monitoren om vergelijking mogelijk te maken. 

Deze toezegging is nog niet afgehandeld omdat de 

Koninginneweg nog niet gereconstrueerd is.

T begrotingsraad 13-nov-18 doorlopend Jansen T                            

Schultink
Monitoring armoede                                                                                                                
Wethouder Tycho Jansen zegt toe op verzoek van de PvdA de armoede te monitoren 

T begrotingsraad 13-nov-18 1 februari 2019  

Nieuwe termijn 1 

juli 2019 

De Witte J.                   

Schultink

Zomerschool Wethouder Jolanda de Witte zegt toe terug te komen op de 

zomerschool. Er komt nog nader onderzoek De mogelijkheid om een zomerschool in Zwijndrecht te 

realiseren is besproken met de schoolbesturen in het 

OOGO. Een werkgroep vanuit het OOGO heeft zich 

nader georiënteerd op de invulling in Dordrecht. 

Afgesproken is nader onderzoek te doen naar de 

mogelijkheden en de vorm die voor Zwijndrecht 

geschikt is. Dit onderzoek en het vervolg wordt 

meegenomen in het onderwijsachterstandenbeleid 

(planning is voor de zomer 2019). In de raad van 9 april 

2019 afgesproken dat de toezegging blijft staan  

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=2b5a317c-cde5-4597-9485-fd544423fd6a&FoundIDs=&year=2018
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=9b07bb3e-aa3b-44af-b7cb-c7796b559a6c&FoundIDs=&year=2018
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=ee057fcf-038b-4480-bc1e-4ad3eaa121fa&FoundIDs=&year=2018
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=ee057fcf-038b-4480-bc1e-4ad3eaa121fa&FoundIDs=&year=2018


T begrotingsraad 13-nov-18 1 februari 2019  

Wordt betroken 

bij oriëntatie- 

avond 21 mei 

2019

Jansen T 

Groenewegen

Hondenbeleid                                                                                        Wethouder Tycho 

Jansen zegt toe komt terug op het hondenbeleid en de structurele doorwerking 

M begrotingsraad 13-nov-18 1 mei 2019 Van Dongen J.                 

Groenewegen

Energiebank

Ingediend door GroenLinks 

Verzoekt het college, roept het college op:

• Te onderzoeken hoeveel mensen in onze gemeente te maken hebben met 

energiearmoede.

• Te onderzoeken of het realistisch is mee te doen met de energiebank.

De motie is unaniem aangenomen

M begrotingsraad 13-nov-18 1 mei 2019 Van Dongen J.       

Michielse

Natuurbegraafplaatsen 

Ingediend CDA en D66

Roept het college op:

Te onderzoeken of er in de nabije toekomst behoefte is aan een 

natuurbegraafplaats in Zwijndrecht.

De motie is unaniem aangenomen

M begrotingsraad 13-nov-18 9 juli 2019 Groenewegen/ 

Nooijer

Hoogte rioolheffing en afvalstoffenheffing

Ingediend door CDA en VVD

Roept het college op:

- Met de kadernota van 2020 een aantal scenario’s uit te werken die leiden tot 

een verlaging van 10% de van het tarief van 2019 voor onze inwoners, dat dan 

als basis dient voor de bepaling van het tarief voor 2020.

Randvoorwaarde is dat dit niet mag leiden tot verhoging van andere structurele 

belastingen of heffing.

De motie is unaniem aangenomen

M begrotingsraad 13-nov-18 01 juli 2019 De Witte / 

Schultink

Sport en spelvoorzieningen duidelijk kenbaar op website van Zwijndrecht

Ingediend door CDA

Roept het college op:

Op de website van de gemeente een pagina te maken met al onze sport en 

spelvoorzieningen, Als voorbeeld verwijzen wij u naar de website van de 

gemeente Apeldoorn www.gezinsstadapeldoorn.nl

De motie is unaniem aangenomen

Update 09 april 2019: De afgelopen maanden zijn wij 

bezig geweest met het bouwen en vullen van de 

wijkenwebsite. Een website die wij willen gebruiken 

om op een leuke, laagdrempelige en interactieve wijze 

onze inwoners te informeren over alles wat er in hun 

wijk gebeurd. Op deze wijkenwebsite gaan wij tevens 

invulling geven aan de motie. Inmiddels is opdracht 

verstrekt aan de leverancier van de wijkenwebsite om 

de buiten speel en sport locaties in de openbare 

ruimte weer te geven op de interactieve kaart. Per 

mail op 9 april beantwoord aan de raad

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=ee057fcf-038b-4480-bc1e-4ad3eaa121fa&FoundIDs=&year=2018
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=Zwijndrecht&agendaid=d44a8c18-99cf-48b1-85c9-40375b7aff13&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=Zwijndrecht&agendaid=d44a8c18-99cf-48b1-85c9-40375b7aff13&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=Zwijndrecht&agendaid=d44a8c18-99cf-48b1-85c9-40375b7aff13&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=Zwijndrecht&agendaid=d44a8c18-99cf-48b1-85c9-40375b7aff13&FoundIDs=


M begrotingsraad 13-nov-18 1 maart 2019 Huzinga / 

Groenewegen

A16 en spoor

Ingediend door ABZ 

Verzoekt het college, roept het college op, 

Om in het eerste kwartaal van 2019 met een plan van aanpak te komen hoe wij 

deze in het raadsprogramma benoemde onderdelen gaan bewerkstelligen. 

Waarmee uiteraard niet bedoelt wordt de uitvoering van, maar wanneer het 

college wat gaat doen om met alle  verantwoordelijke overheden het gesprek 

aan te gaan om te komen tot en de raad hierbij te betrekken danwel te 

informeren.

De motie is unaniem aangenomen                                                                      

Update 31 januari 2019: Deze motie hebben wij 

betrokken bij de visievorming rond de spoorzone. Op dit 

moment worden de technische mogelijkheden en de 

financiële consequenties onderzocht. De resultaten van 

deze onderzoeken vormen de basis voor onze lobby.  

ABZ heeft in de raad van 12 februari 2019 opgeroepen 

deze motie uit te voeren zoals bedoeld . De raad is op 8 

april 2019 geïnformeerd over de A16. De motie blijft 

staan omdat de raad nog geïnformeerd wil worden 

over het sppoor  

M begrotingsraad 13-nov-18 9 juli 2019                  

7 mei op 

oriëntatieavond            

Jansen /        

Nooijer

Overheadkosten

Ingediend ABZ

De raad verzoekt het college, roept het college op, 

Om in voor de behandeling van de kadernota 2019 aan de raad uitleg te geven 

over de systematiek achter de toerekening van de overhead kosten. En in lijn 

met de eerder aangehaalde notitie overhead dit in de door de raad vast te 

stellen “Financiële verordening” vast te leggen. 

De motie is unaniem aangenomen                                                              

M begrotingsraad 13-nov-18 9 juli 2019                  

21 mei op 

oriëntatieavond 

Strijk R.                     

Nooijer

Vuurwerk 

Ingediend door ChristenUnie-SGP

De raad verzoekt het college: 

- een plan te ontwikkelen om de huidige vuurwerkvrije zones in Zwijndrecht te 

vergroten; 

- in overleg te gaan met omliggende gemeenten Dordrecht en Papendrecht, 

waarmee we nu reeds een gezamenlijke vuurwerkshow kennen op het drie-

rivierenpunt;

- in overleg te gaan met de organisatie met lokale organisatoren van de huidige 

vuurwerkshow op Koningsdag;

- in dat plan de volgende elementen uit te werken: 

A. een tijdpad, waarbij gestreefd wordt naar uitbreiding van de vuurwerk-vrije 

zones en het realiseren van zones waarbij vuurwerk binnen de wettelijke kaders 

afgestoken mag worden; 

B. een communicatiestrategie gericht op het informeren en betrekken van 

inwoners, met specifieke aandacht voor ideeën en suggesties van 

vuurwerkliefhebbers; 

C. een uitvoeringsplan; 

- uiterlijk bij de Kadernota 2020 aan de raad te rapporteren over het hiervoor 

genoemde plan.

De motie is unaniem aangenomen

Op 13 november 2018 heeft uw raad de Motie 

Vuurwerk Zwijndrecht aangenomen. 

U vraagt het college om vóór de Kadernota een aantal 

zaken te onderzoeken m.b.t. het afsteken van vuurwerk 

in Zwijndrecht, vuurwerkvrije zones, een vuurwerkshow 

e.d.

Reactie aan de raad via mail op 21 januari 2019 Hierbij 

delen wij u mee dat wij het Onderzoekscentrum 

Drechtsteden opdracht hebben gegeven  om een 

verkennend onderzoek te doen. 

Zij gaan hier op korte termijn mee aan de slag. Zij gaan 

in gesprek met de indieners van de motie, schakelen 

ons bewonerspanel in,  gaan in gesprek met Dordrecht 

en Papendrecht en  spreken met de organisatie van de 

vuurwerkshow op Koningsdag. Ook gaan zij inzicht 

geven in de mogelijke kosten  van een vuurwerkshow. 

In mei 2019 worden de resultaten hiervan bekend en 

zullen wij u een aantal mogelijke scenario's voorleggen. 

  

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=Zwijndrecht&agendaid=d44a8c18-99cf-48b1-85c9-40375b7aff13&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=Zwijndrecht&agendaid=d44a8c18-99cf-48b1-85c9-40375b7aff13&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=Zwijndrecht&agendaid=d44a8c18-99cf-48b1-85c9-40375b7aff13&FoundIDs=


M begrotingsraad 13-nov-18 9 juli 2019 Jansen /     

Schultink

Werkende armen

Ingediend door D66 en ChristenUnie-SGP

De raad roept het college op :

• Het in beeld te brengen van de situatie rondom werkende armen (veelal ook 

gezinnen met kinderen) in Zwijndrecht (percentages, gebruik van landelijke 

tegemoetkomingen en toeslagen, etc.);

• Hierbij ook werkgevers en uitzendbureaus te raadplegen (met in acht name 

van de privacy);

• Zo nodig met een voorstel te komen om het percentage te doen dalen en/of 

met een voorstel te komen om gebruik van landelijke tegemoetkomingen en 

toeslagen te doen stijgen;

• Dit voor behandeling van de Kadernota 2019 voor te leggen aan de raad;.

• Een integraal en samenhangend armoede-, minima en schuldenbeleid te 

blijven hanteren en te blijven bijstellen ter intensivering van de bestrijding van 

armoede en schulden en het verbeteren van de positie van minima.

De motie is unaniem aangenomen

T Gemeenteraad 11-dec-18 1 maart 2019 Huizinga J.      

Groenewegen

Borden A16                                                                                                   Wethouder 

Jos Huizinga: zegt toe op een vraag van ABZ contact op te nemen met 

Rijkswaterstaat over de borden op de A16 waardoor de afslag "Industrieterrein 

Zwijndrecht" niet langer aangegeven wordt op de A16 zelf . De eerste melding 

op het bord komt pas als de afslag al afgesplitst is van de A16 en je er dus niet 

meer naar toe kunt. De oude situatie moet hersteld wordt. (zie foto's) 

M Gemeenteraad 11 dec. 2018  1 juni 2019 Dongen van J.                      

Groenewegen

Motie afval scheiden 

Ingediend door D66

Roept het college op :

Het afvalbeleid te evalueren en daarbij te kijken naar de gebruiker en het 

systeem, ook met het oog op kostenbeheersing. Met de achterliggende gedachte 

om bij de a.s. Kadernota behandeling voorstellen voor te leggen zodat de 

gemeenteraad keuzes kan maken om de doelstelling (het restafval per persoon 

terug te brengen) te behalen.

Advies college: positief

De motie is unaniem aangenomen 

T carrousel 22-jan-19 1 mei 2019 Jansen T.                   

Michielse

Verduurzaming gemeentelijk vastgoed                                                      Toezegging: 

Wethouder Tycho Jansen zegt toe in beeld te brengen waar de gemeente 

Zwijndrecht staan met verduurzaming van het gemeentelijk vastgoed  

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=Zwijndrecht&agendaid=d44a8c18-99cf-48b1-85c9-40375b7aff13&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=e4e1c9fa-c4fd-418b-a73f-35911d91fa14&FoundIDs=&year=2018
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=Zwijndrecht&agendaid=06b62a13-7c88-4427-affd-57cdee48876f&FoundIDs=


T Gemeenteraad 12-feb-19 1 mei 2019 Dongen van J. / 

Michielse

Sinkhole Dr. Boutenstraat                                                                      Wethouder 

Jacqueline van Dongen zegt toe op een vraag van de SP over de Sinkhole op de 

Dr. Boutenstraat dat er onderzoek wordt gedaan naar de precieze oorzaak, als 

hier meer over bekend is wordt dit teruggekoppeld aan de raad. Of dit ook op 

andere plekken kan gebeuren lijkt niet waarschijnlijk, we hebben wel gekeken 

waar we vergelijkbare punten hebben die blijken niet onder een weg te liggen.  

S19F07 18-feb-19 20 maart 2019 

wordt 9 april 

2019  

Jansen / Nooijer Wijkplatform Walburg                                                                            Vanavond zijn 

wij bij het wijkplatform Walburg geweest. Zij geven aan dat zij sinds de  zomer 

van 2018 geen werkende website en mailadres hebben. Ook geven ze aan dat 

ze diverse malen dit hebben neergelegd bij de gemeente maar het is nog niet 

opgelost.  Het wijkplatform krijgt klachten dat ze niet zichtbaar zijn op internet 

en niet bereikbaar zijn . 

Klopt dit? 

Zo ja, is het mogelijk dat dit spoedig opgelost kan worden?

S19F07 Brief aan raad komt in het college van 9 april 

2019   Het was inderdaad het geval dat de 

(wijken)website van Walburg niet correct werkte, als 

gevolg van een technisch probleem. Zodra dit werd 

geconstateerd is in overleg met het wijkplatform 

Walburg de kwestie opgelost. Het heeft enkele weken 

gevergd om het probleem te verhelpen. Sindsdien 

werkt alles naar behoren. U kunt dit zelf bekijken via  

(https://wijkenzwijndrecht.nl/wijken/walburg/wijkpla

tform+walburg/default.aspx). Overigens is de 

wijkenwebsite nog niet gelanceerd. U ontvangt 

hierover binnenkort meer informatie. 

Hiernaast staat ook op de algemene gemeentelijke 

website bij de informatie over Walburg (onder het 

tabblad Wijken) een mailadres voor het wijkplatform 

en kan worden doorgeklikt naar de site van 

Wijkplatform Walburg.

Helaas heeft de beantwoording van deze vraag te lang 

op zich laten wachten. Gelukkig is het probleem 

inmiddels wel opgelost.                                                                                                                                         

SF1911 12-mrt-19 12 april 2019 Verkeersveiligheid Rotondes/ zebrapaden  Reagerend op  de reacties die wij 

hebben gekregen n.a.v. het stukje “Goed kijken en toch niets zien” in De Brug 

van 30-1-2019 vragen wij de gemeente wat zij kan doen en gaat doen om de 

zichtbaarheid bij rotondes aan te pakken om zo de verkeersveiligheid te 

verbeteren.

Er zijn klachten over het zebrapad in de bocht van de Burgemeester Jansenlaan 

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=3dbd645e-ab0a-4ea1-846e-5a96efbf3341&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=dae5b0aa-edbe-4e5c-8744-d5be0d60e39e&FoundIDs=
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=dae5b0aa-edbe-4e5c-8744-d5be0d60e39e&FoundIDs=


M Gemeenteraad 12-mrt-19 1 juli 2019 J.van Dongen/R 

Strijk                      

Ria Kleinveld  

Motie Ballonnen  

Ingediend door ChristenUnie-SGP, ondersteunt door iedereen behalve Wim van 

der Does (D66)

Verzoekt het college:

1. In de APV een verbod tot het oplaten van ballonnen op te nemen en deze 

wijziging van de APV zo spoedig mogelijk ter besluitvorming aan de 

gemeenteraad voor te leggen.

2. Om de APV wijziging te communiceren naar scholen, 

ondernemersverenigingen en lokale kranten.

Tegen: Wim van der Does  (D66)

De motie wordt aangenomen 
M gemeenteraad 12-mrt-19 1 juli 2019 J. van Dongen Motie Bamboe verkeersborden

Ingediend door het CDA, D66, ondersteunt door GroenLinks en ChristenUnie-SGP, 

VVD, SP 

Roept het college op :

De voor- en nadelen van het gebruik van bamboe verkeersborden te 

onderzoeken, bij noodzakelijke vervanging van de huidige aluminium 

verkeersborden, en hierover voor de Kadernota 2020 terug te rapporteren aan 

de raad.

Wethouder Jacqueline van Dongen omarmt de motie als het enigszins kan gaat 

de wethouder hiermee aan de slag  

De motie wordt unaniem aangenomen 

T gemeenteraad 12-mrt-19 1 juni 2019 J. vanDongen Geluidsoverlast                                                                                      Toezegging: 

Wethouder Jacqueline van Dongen zegt toe op een vraag de VVD of het 

geluidsniveau-meetnetwerk of -meetpalen ingericht kunnen worden welk 24 uur 

per dag meten welk geluidsniveau er heerst tussen de woonwijk Kort Ambacht 

en de Industrie aan weerszijde van de Oude Maas én de kosten daarvan dat zij 

terug gaat koppelen op welke tijden metingen worden verricht 

Deadline: 1 juni 2019 

T gemeenteraad 12-mrt-19 1 oktober 2019 R. Strijk                 

Patti Zanoli           

Stemmen met soundbox                                                                           Toezegging: 

Burgemeester Robert Strijk licht toe over de wijze waarop de leden van 

stembureau getraind worden en zegt toe de pilot in Sliedrecht af te wachten 

over het stemmen met de zogenaamde soundbox (een mal met audio 

ondersteuning) zodat inwoners met een visuele beperking zelfstandig kunnen 

stemmen.

Deadline: 1 oktober 2019 

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=cf6863d1-c5df-4a12-845b-4d8214afe368&FoundIDs=&year=2019
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=zwijndrecht&agendaid=cf6863d1-c5df-4a12-845b-4d8214afe368&FoundIDs=&year=2019


T carrousel 10-apr-19 1 juli 2019 T. Jansen Toekomst visie                                                                                              Wethouder 

Tycho Jansen zegt toe dat wij er voor zullen zorgen dat de conclusies uit hele 

traject van de toekomstvisie inclusief burgertop, in een uitgebreidere variant 

mede aan de hand van het beeldverslag wordt opgeschreven. Dit  in 

afstemming met de leden van de werkgroep. Hierin staat de boodschap die 

meegegeven wordt aan de werkgroep omgevingsvisie centraal.

T gemeenteraad 10-apr-19 10 mei 2019 J.Huizinga Verbod vrachtverkeer Kerkweg                                                         Wethouder Jos 

Huizinga zegt op een vraag van het CDA over het vrachtverkeer dat via de 

Kerkweg de dijk verlaat te kijken of hier ook een verbodsbord neer gezet kan 

worden zodat de vrachtwagens voortaan over de Munnikensteeg 

Deadline: 10 april 2019 

T carroussel/ 

gemeenteraad

10-apr-19 1 jui 2019 J. van Dongen Grote aanpak buitenruimteWalburg                                                        Toezegging 

Wethouder Jacqueline van Dongen zegt toe terug bij de raad te komen met het 

definitieve ontwerp grote aanpak buitenruimte winkelcentrum Walburg 

M gemeenteraad 10-apr-19 7 mei 2019 R.Strijk                  

J.Huizinga 

Motie CDA toekomst regionale samenwerking 

Ingediend door het CDA

De raad roept het college op:

- Zo spoedig mogelijk met de andere portefeuillehouders in gesprek te gaan 

om duidelijk te krijgen waar maatwerk onvoldoende geleverd wordt en waar 

de samenwerkingsconstructie(s) integraal werken beperken.  Op basis daarvan 

formuleren zij adviezen voor aanpassingen in de samenwerking, zodat deze 

beperkingen worden weggenomen.  

De raad stemt unaniem in met deze motie 



M gemeenteraad 10-apr-19 7 mei 2019 R. Strijk                   

J. Huizinga 

Motie ABZ, VVD, CDA en PvdA Toekomst regionale samenwerking 

Drechtsteden

De raad verzoekt het college: 

• Om in de Drechtsteden, in samenwerking met de 6 andere colleges, te komen 

tot: 

o een voortvarende start van werkgroepen met trekkers op de thema’s wonen, 

werk en mobiliteit en daarmee vorm te geven aan de uitvoering van de 

groeiagenda; 

o binnen de Drechtsteden gemeenten afstemming te zoeken tussen 

bestuurders én gemeenteraadsleden van de 7 gemeenten met als doel tot een 

breed gedragen voorstel te komen over de rol van de trekkers op regionale 

dossiers en al dan niet formele borging via de Drechtraad in de geplande 

aanpassing van de gemeenschappelijke regeling Drechtsteden per november 

2019. Als startpunt hiervoor kunnen de diverse amendementen worden 

gebruikt.  

De raad stemt unaniem in met deze motie 

M gemeenteraad 10-apr-19 1 juli 2019 J. van Dongen Motie VVD geluidsoverlast Kort Ambacht

Ingediend door de VVD ondersteunt door ABZ, PvdA, SP

De raad, 

Gehoord hebbende de onbevredigende beantwoording van de vraag: “te 

onderzoeken welke kosten er zouden ontstaan zowel qua investering als qua 

vaste lasten indien er een geluidsmeetnet geplaatst zou worden tussen het 

bedrijventerrein Groote Lindt en de woonwijk Kort-Ambacht.”

Verzoekt de Raad het college voor de perspectiefnota in juli 2019 

bovenstaande vraag compleet te beantwoorden.

De wethouder Jacquelien van Dongen is van plan een specialist in te schakelen 

en pakt de motie iets ruimer op, (zijn er meer plaatsen met geluidsoverlast, 

waar zit het probleem)  

De motie is aangenomen 



S19F12 9-apr-19 10 mei 2019 R. Strijk 1. De brandweer is er voor de veiligheid van onze inwoners. De aanrijtijden 

worden o.a. bepaald door een vakkenkaart. Hoe oud is de kaart die onze 

brandweer gebruikt? Kan het zo zijn dat een andere indeling van deze 

vakkenkaart de veiligheid van onze inwoners verhoogd? De vakkenkaart is 

mogelijk meer dan 30 jaar oud en sinds die tijd zijn verkeerssituaties en 

woningaanbod drastisch gewijzigd. 2. Het wordt steeds moeilijker voor de 

vrijwillige brandweer om vrijwilligers te werven. Zou de afdeling communicatie 

van de gemeente Zwijndrecht de vrijwillige brandweer structureel kunnen 

helpen om vrijwilligers te werven?

S19F13 9-apr-19 10 mei 2019 J. de Witte 1. Er zijn signalen dat er ouders bepaalde zorg nodig hebben, maar deze zorg 

niet kunnen ontvangen omdat de opvang van hun kinderen (in de leeftijd van 0 

tot 4 jaar*) niet gemakkelijk geregeld kan worden. Kan er in kaart gebracht 

worden hoe vaak dit op jaarbasis gebeurd en wat hier de oorzaak van is?

*Mogelijk zijn er financiële belemmeringen in de leeftijd van 0-4 jaar en in de 

leeftijd van 0-2,5 jaar is er mogelijk geen opvang  voor kinderen (of is dit niet 

bekend).

2. Momenteel hebben we 1 schoolarts (1 FTE) voor geheel Zwijndrecht. Is dit 

genoeg?

Het contact tussen de schoolarts en de huisartsen lijkt ons heel belangrijk. In 

hoeverre is er sprake van een structureel overleg tussen huisarts en 

schoolarts? En is dit ook voldoende volgens huisartsen en schoolarts?

3. Het is van levensbelang dat informatie tussen de verschillende instanties 

gedeeld wordt. Het systeem VIR lijkt hier een oplossing te bieden. Klopt dat? 

Waarom is VIR nog niet in gebruik genomen?

4. Klopt het dat Yulius weer een patiëntenstop heeft tot juli 2019? Zo ja, leidt 

dit ertoe dat kinderen uit onze gemeente zorg mislopen?

5. Het medisch kinderdagverblijf en de Steenenkamer zitten vol. Waar kunnen 

kinderen met een ontwikkelachterstand, een verstandelijke of meervoudige 

handicap geplaatst worden?



S19F14 9-apr-19 10 mei 2019 J.de Witte Vraag “Waardig Ouder worden” 

Met het manifest ‘Waardig Ouder Worden’ is de aandacht voor ouderen 

gegroeid.

Inmiddels hebben veel gemeenten en organisaties zich aangesloten bij het Pact 

voor de Ouderenzorg. Dit pact vraagt gemeenten nu zich te melden als ze werk 

willen maken van het thema ‘ouderen en voeding.’

Is het college op de hoogte van dit Pact voor Ouderenzorg? Zou het college zich 

ook willen aanmelden bij het Pact voor de Ouderenzorg? En welke concrete 

acties kunnen we in Zwijndrecht nemen / verwachten?


